

PRESS INFORMATION 04-2004-1

For immediate release



MUTEC appoints PROLYD as distribution partner for Norway



MUTEC GmbH, Berlin, Germany, 01.04.2004 -The distribution of MUTEC's Digital Audio Products in Norway, which was performed previously by Norsk Musikk Instrument Co A/S, is now being continued by PROLYD A/S located in Oslo.

PROLYD, founded in 1996, is the largest pro audio distributor and reseller in Norway. Most of the major manufacturers in the digital audio scene are working with PROLYD as their preferential distributor. The [company's home](#) offers several possibilities to inform and support customers during their decision buying new equipment. Demo studios are provided for intensive product tests as well as workshops, which take place regularly. A huge stock of key products is permanently available to serve customer inquiries as quickly as possible.

The main advantage of the PROLYD team is, to be able to provide specialists for the individual product ranges which secures best customers support. In this case, [Ove Horpestad](#) is responsible for MUTEC's Digital Audio Products.

Christian Peters, manager of MUTEC GmbH, said:

"The partnership with PROLYD is very interesting for MUTEC because they have the largest pro audio customer database in Norway which is exactly what we need for distribution of our current and future digital audio products. I am convinced that, due to their long term experiences in digital audio, Johannes Mollø-Christensen and his group are the best specialists to provide detailed support and problem solutions for their professional customers. I also had the same feeling during my discussions with Johannes personally. In conclusion, I recognized PROLYD as the best partner to bring our products successfully into the Norwegian pro audio market."

PROLYD starts the distribution of MUTEC's Products in April 2004 officially.

PROLYD A/S
Sofiesgate 14, 0170 Oslo, Norway
Fon: 0047-23-198608
Fax: 0047-23-198609
Ove Horpestad: ove@prolyd.no
Web: www.prolyd.no

PRESS INFORMATION 04-2004-1

For immediate release



PROLYD wird neuer MUTEC-Distributor für Norwegen



MUTEC GmbH, Berlin, 01.04.2004 - Der Vertrieb der MUTEC-Digital-Audio-Produkte in Norwegen, welcher zuvor durch Norsk Musikk Instrument Co A/S erfolgte, wird ab sofort von PROLYD A/S übernommen.

PROLYD, 1996 gegründet, ist der größte Pro-Audio-Vertriebshaus in Norwegen. Die meisten aller namhaften Hersteller digitalen Audio-Equipments arbeiten mit PROLYD als ihren bevorzugten Vertriebspartner für den norwegischen Raum zusammen. Das großzügige [Stammhaus der Firma](#) bietet für interessierte Kunden vielfältigste Möglichkeiten Produkte in Demostudios zu testen oder an regelmäßig stattfindenden Workshops teilzunehmen. Ein großes Lager der wichtigsten Produkte ist permanent verfügbar, um Kundenanfragen schnellstmöglich zu bedienen.

Der größte Vorteil für Kunden besteht darin, daß die Mitarbeiter von PROLYD Spezialisten für die individuellen Produkte der jeweiligen Hersteller sind. So betreut jeder nur ein abgegrenztes Produktsortiment und ist dadurch in der Lage, ein Höchstmaß an Know-How dem Kunden zur Verfügung zu stellen. Für die Betreuung der MUTEC-Produkte ist künftig [Ove Horpestad](#) bei PROLYD verantwortlich.

Christian Peters, Geschäftsführer MUTEC GmbH:

“Diese Partnerschaft ist sehr interessant für MUTEC, da PROLYD über den größten Stamm an professioneller Kundschaft im norwegischen Raum verfügt, was für unsere Entscheidung vordergründig war. Ich bin überzeugt, daß Johannes Mollø-Christensen und seine Mannschaft aufgrund ihrer langjährigen Erfahrung beste Spezialisten für Problemlösungen und optimalen Kunden-Support sind. Demzufolge denke ich, daß PROLYD der beste Partner ist, um unsere Produkte erfolgreich im norwegischen Pro-Audio-Markt einzuführen!“

PROLYD vertreibt die MUTEC-Produkte offiziell ab April 2004.

PROLYD A/S

Sofiesgate 14, 0170 Oslo, Norway

Fon: 0047-23-198608

Fax: 0047-23-198609

Ove Horpestad: ove@prolyd.no

Web: www.prolyd.no

MUTEC

Ges. für Systementwicklung u.
Komponentenvertrieb mbH

Siekeweg 6/8
12309 Berlin
Germany

Fon 0049-(0)30-746880-0
Fax 0049-(0)30-746880-99
EMail press@mutec-net.de